
HODNĚ RADOSTI KOLEM VÁNOČNÍHO STROMKU V MŠ RYCHNOVEK 

Kdybyste 11.12.2024 přišli pod okna MŠ Rychnovek-Zvole, slyšeli byste sborový 

zpěv dětí, kteří nacvičovali písničku KNIHA JE NÁŠ DOBRÝ KAMARÁD.  Radost 

dětí byla o to větší, když do školky přišel protagonista aktivity čtenářské 

pregramotnosti, MAMI, TATI, POJĎME SI ČÍST, pod záštitou MŠMT, ředitel 

Nadačního fondu LEPŠÍ ŽIVOT Ing. Josef Vavřík, jenž pro tuto aktivitu využívá 

knihy z nakladatelství ADVENT-ORION, které pracují s pozitivními emocemi a 

pozitivně tak působí na charakter dětí. Tuto radost ale předcházela ještě jedna 

radost. Učitelky vyhodnotili nejlepší čtenáře a nejlepší obrázky. 

 

Při příchodu do školky, zdobily stěny obrázky dětí, které malovaly se svými rodiči 

na téma čtené knihy. A některé byly opravdu povedené. 

 

Závěrečná aktivita se konala v herně u školního vánočního stromku. Na děti se 

přišel podívat i pan starosta Tomáš Drtina, aby viděl, jaké má v obci šikovné děti. 

Paní ředitelka Mgr. Zuzana Polednová, přivítala děti i hosty a vše mohlo začít.  



Děti naslouchaly příběhu JAK KARLÍK 

S TOMÁŠKEM NAŠLI DĚDEČKOVU 

KOUZENOU KNIHU, KTERÁ ZMĚNILA CELÝ 

JEHO ŽIVOT a dozvěděly se, že to největší 

kouzlo je – mít rád všechny lidi a pochopily, 

že každá kniha je kouzelná, která má v sobě nějaké poučení a když se budou 

poučením řídit, tak se změní i jejich život. 

Když jim Josef Vavřík chtěl ukázat největší knihu, 

nevěděly děti jak odpovědět na otázku, zda se tato 

největší kniha do herny vejde. Paní ředitelka 

Polednová pomohla otevřít největší 6 metrovou 

knihu a naštěstí se do herny vešla, takže děti měly 

velkou radost.  

Pak viděli nejmenší knihu zvanou kolibřík. Ale když 

protagonista aktivity vyndal z kapsy ještě menší 

knížečku, propukl u dětí obrovský smích.  

 

Nakonec jim Josef Vavřík ukázal i jeho 

KOUZELNOU KNIHU a pak už nastala 

situace, kdy každý čtenář obdržel svou 

1.kouzelnou knihu, kterou pro ně 

zakoupila investiční skupina 

J.B.Corporation s.r.o. Ale neměly to tak 

jednoduché. Každý musel přijít, pozdravit, 

podívat se do očí, podat ruku a představit 

se. Když svou první kouzelnou knihu 

dostávaly z rukou pana starosty, nesměly zapomenout poděkovat. 



 

 A zvládly to všechny děti, takže se pak mohli všichni i s jejich kouzelnou knihou 

vyfotografovat. 

Zeptali jsme se paní ředitelky 

Polednové: 

Jaký máte pocit z celé této 

aktivity? 

Celá aktivita předčila moje 

očekávání a ukázalo se, jak 

všechny rodiče s námi velmi 

dobře spolupracují. Až na jednu 

maminku se zúčastnili úplně 

všichni. A bez nich by to prostě 

nešlo. Děti byly nadšené, s radostí nosily obrázky a povídaly si o příbězích z knih. 

Jsem moc ráda za své kolegyně, které se chopily této aktivity též s radostí, 

zejména paní učitelka Veronika Řeháková, která také zjišťovala, která kniha se 

nejvíce líbila. Ano, u malých dětí to byla kniha Kocourek se vrací. Jsem též moc 

ráda za spolupráci s vedením obce, která nás ve všem podporuje a náš pan 

starosta je naší silnou oporou, i když tou nejlepší oporou je pro svého synka 

Štěpánka, kterého tu máme také a se svým tatínkem také rád naslouchal 

příběhům. Na některých rodičích bylo vidět, jak je aktivita bavila a bylo jim i líto, 

že už končí. Jsem přesvědčena, že tato aktivita splnila svůj účel a cíl a napomohla 

nejen dětem, ale zejména rodičům a rozvoji komunikace a společné práce 

v rodinách. 

Děkujeme za rozhovor a přejeme školce stále spokojené děti a stálou radost 

v dětských srdcích. 
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